

GT Biopharma Announces Voluntary Delisting from Euronext Paris

BRISBANE, Calif., July 23, 2024 - GT Biopharma, Inc. ("GT Biopharma") (NASDAQ and Euronext Paris: GTBP) announced today that it has requested the delisting of its shares (ISIN US36254L3087) ("GT Biopharma Shares") from Euronext Paris due to the very low trading volume, costs and administrative requirements related to its secondary listing on Euronext Paris. The Board of Directors of Euronext Paris S.A. has approved this request.

Following the delisting from Euronext Paris, GT Biopharma Shares will remain listed on the Nasdaq Capital Market (NASDAQ), GT Biopharma's primary listing exchange.

A voluntary sales facility procedure on NASDAQ will be provided by GT Biopharma to its shareholders holding their GT Biopharma Shares under Euroclear France ("Euronext Shareholders") during which such Euronext Shareholders will have, at their discretion, the following options:

- Tender all or a portion of their GT Biopharma Shares to the sales facility in order to effect the sale of such shares on NASDAQ; or
- Retain their GT Biopharma Shares which they will be able to trade only on NASDAQ from the delisting date from Euronext Paris.

Euronext Shareholders who wish to sell their GT Biopharma Shares on NASDAQ under the sales facility should request their financial intermediaries to deliver their GT Biopharma Shares from August 6, 2024 to August 19, 2024 included, to Uptevia, acting as centralizing agent, pursuant to the procedure described in the applicable Euronext notice published on July 23, 2024. All tender instructions of GT Biopharma Shares under the sales facility are irrevocable.

The GT Biopharma Shares delivered to Uptevia will be sold on NASDAQ beginning on August 22, 2024 at market prices prevailing at the time of the sale. Uptevia will calculate the average sale price of the GT Biopharma Shares and will be in charge of transferring the sale proceeds to the participating Euronext Shareholders. GT Biopharma will pay the fees for the centralization and the brokerage fee related to the sale on NASDAQ of the GT Biopharma Shares delivered to Uptevia as part of the sales facility.

Euronext Shareholders are reminded that the tender process is not automatic and that their GT Biopharma Shares will be tendered to the sales facility only upon appropriate instruction from them to their financial intermediary.

Euronext Shareholders may determine not to tender their GT Biopharma Shares to the sales facility, in which case they will keep the possibility to sell their GT Biopharma Shares on Euronext Paris until the closing of the trading day preceding the delisting date and, next, from the delisting date, exclusively on NASDAQ pursuant to the terms applied by their financial intermediary.

The calendar of the sales facility and the delisting described above is as follows (it being specified that GT Biopharma reserves the right to amend this calendar):

<u>Event</u>	<u>Date (Trading days)</u>
<i>Sales facility</i>	
Beginning of the sales facility	August 6, 2024
End of the sales facility	August 19, 2024
End of the centralization by Uptevia	August 22, 2024 (4:00 pm Paris time)
Sale on NASDAQ of the GT Biopharma Shares tendered in the sales facility	Beginning August 22, 2024
Settlement of the proceeds of the sale to the relevant financial intermediaries	As soon as possible after receipt of the proceeds of the sale
<i>Delisting</i>	
Last day of trading of the GT Biopharma Shares on Euronext Paris	September 3, 2024
Delisting of the GT Biopharma Shares on Euronext Paris	September 4, 2024

Euronext Shareholders participating in the sales facility procedure acknowledge and agree that (i) no guarantee can be given by GT Biopharma or by Uptevia as to the price at which the GT Biopharma Shares will actually be sold on NASDAQ, (ii) they will bear the risks associated with changes in the market price of GT Biopharma Shares and in the currency exchange rates that may occur between the closing of the sales facility acceptance period and the sale of the tendered GT Biopharma Shares on NASDAQ, and that (iii) from the time their GT Biopharma Shares are delivered to Uptevia, they will not be entitled to any subsequent dividend declared by the board of directors of GT Biopharma.

GT Biopharma Shares will be delisted from Euronext Paris on September 4, 2024. Thereafter, Euronext Shareholders who have chosen not to tender their GT Biopharma Shares through the sales facility will be able to trade them on NASDAQ only under the terms and conditions of their financial intermediary who will

take the necessary steps to move the GT Biopharma Shares from Euroclear France to the relevant alternative central system for depositary.

The GT Biopharma Shares are expected to be removed from operations of Euroclear France from September 10, 2024.

GT Biopharma Shares will continue to be listed on NASDAQ under the symbol “GTBP”.

Shareholders are invited to contact their financial intermediaries for any additional information.

About GT Biopharma, Inc.

GT Biopharma, Inc. is a clinical stage biopharmaceutical company focused on the development and commercialization of immuno-oncology therapeutic products based on our proprietary TriKE® NK cell engager platform. Our TriKE® platform is designed to harness and enhance the cancer killing abilities of a patient’s immune system’s natural killer cells. GT Biopharma has an exclusive worldwide license agreement with the University of Minnesota to further develop and commercialize therapies using TriKE® technology. For more information, please visit gtbiopharma.com.

GT Biopharma annonce sa radiation volontaire d'Euronext Paris

BRISBANE, Calif., 23 juillet 2024 - GT Biopharma, Inc. (« GT Biopharma ») (NASDAQ and Euronext Paris: GTBP) annonce aujourd'hui avoir demandé la radiation de ses actions (ISIN US36254L1008) (les « Actions GT Biopharma ») d'Euronext Paris en raison du très faible volume de transactions, des coûts et contraintes administratives liés à sa cotation secondaire sur Euronext Paris. Le Conseil d'administration d'Euronext Paris S.A. a approuvé cette demande.

À l'issue de leur radiation d'Euronext Paris, les Actions GT Biopharma resteront admises aux négociations sur le Nasdaq Capital Market (« NASDAQ »), leur place principale de cotation.

Une offre de cession volontaire sur le NASDAQ sera mise en place par GT Biopharma pour ses actionnaires détenant leurs Actions GT Biopharma en Euroclear France (les « Actionnaires Euronext »), pendant laquelle ces derniers bénéficieront, à leur choix, des options suivantes :

- Apporter tout ou partie de leurs Actions GT Biopharma à l'offre de cession volontaire afin qu'elles soient cédées sur le NASDAQ; ou
- Conserver leurs Actions GT Biopharma, auquel cas celles-ci ne pourront être négociées que sur le NASDAQ à compter de la date de radiation d'Euronext Paris.

Les Actionnaires Euronext qui souhaitent vendre leurs Actions GT Biopharma sur le NASDAQ dans le cadre de l'offre de cession devront demander à leur intermédiaire financier d'apporter leurs Actions GT Biopharma du 6 août 2019 au 19 août 2019 inclus, à Uptevia, en qualité d'agent centralisateur, conformément à la procédure décrite dans l'avis Euronext applicable publié le 23 juillet 2024. Les ordres d'apport des Actions GT Biopharma à l'offre de cession sont irrévocables.

Les Actions GT Biopharma apportées à Uptevia seront vendues sur le NASDAQ à partir du 22 août 2024 au cours de bourse en vigueur au moment de la vente. Uptevia calculera le prix de vente moyen des Actions GT Biopharma et se chargera du transfert du produit de la vente aux Actionnaires Euronext participants. GT Biopharma prendra en charge les frais de centralisation et les frais de courtage liés à la vente sur le NASDAQ des Actions GT Biopharma apportées à Uptevia dans le cadre de l'offre de cession.

Il est rappelé aux Actionnaires Euronext que l'apport de leurs Actions GT Biopharma dans le cadre de l'offre de cession n'est pas automatique et nécessite qu'ils donnent les instructions appropriées à leur intermédiaire financier.

Les Actionnaires Euronext peuvent décider de ne pas apporter leurs Actions GT Biopharma à l'offre de cession, auquel cas ils garderont la possibilité de vendre leurs Actions GT Biopharma sur Euronext Paris jusqu'à la clôture de la séance de bourse précédant la radiation puis, à compter de la date de radiation, exclusivement sur le NASDAQ, aux conditions déterminées par leur intermédiaire financier.

Le calendrier de l'offre de cession et de la procédure de radiation décrits ci-dessus est le suivant (étant précisé que GT Biopharma se réserve le droit de modifier le présent calendrier) :

<u>Evénement</u>	<u>Date (jour de bourse)</u>
<i>Offre de cession</i>	
Début de l'offre de cession	6 août 2024
Fin de l'offre de cession	19 août 2024
Fin de la centralisation par Uptevia	22 août 2024 (16h00 heure de Paris)
Cession sur le NASDAQ des Actions GT Biopharma apportées dans le cadre de l'offre de cession	A partir du 22 août 2024
Règlement du produit de la vente aux intermédiaires financiers concernés	Dès que possible après la réception du produit de la vente
<i>Radiation</i>	
Dernier jour de cotation des Actions GT Biopharma sur Euronext Paris	3 septembre 2024
Radiation des Actions GT Biopharma d'Euronext Paris	4 septembre 2024

Les Actionnaires Euronext participant à l'offre de cession reconnaissent et acceptent (i) qu'aucune garantie ne peut être donnée par GT Biopharma ou par Uptevia quant au prix auquel les Actions GT Biopharma seront effectivement vendues sur le NASDAQ, (ii) qu'ils seront exposés aux risques liés aux variations du cours des Actions GT Biopharma et du taux de change applicable qui peuvent survenir entre la clôture de l'offre de cession et la cession de ces Actions GT Biopharma sur le NASDAQ, et (iii) qu'ils ne pourront plus prétendre à tout dividende déclaré par le Conseil d'administration de GT Biopharma à compter de la date de livraison de leurs Actions GT Biopharma à Uptevia.

Les Actions GT Biopharma seront radiées d'Euronext Paris le 4 septembre 2024. A compter de cette date, les Actionnaires Euronext qui n'auront pas apporté leurs Actions GT Biopharma dans le cadre de l'offre de cession pourront les céder exclusivement sur le NASDAQ conformément aux conditions appliquées par leur intermédiaire financier qui prendra les mesures nécessaires pour transférer leurs Actions GT Biopharma d'Euroclear France vers le dépositaire central de titres financiers approprié.

Le retrait des Actions GT Biopharma des opérations d'Euroclear France est prévu le 10 septembre 2024.

Les Actions GT Biopharma restent admises aux négociations sur le NASDAQ sous le mnémonique « GTBP».

Les actionnaires sont invités à contacter leurs intermédiaires financiers pour toute information complémentaire.

À propos de GT Biopharma, Inc.

GT Biopharma, Inc. est une société biopharmaceutique en phase clinique qui se concentre sur le développement et la commercialisation de produits thérapeutiques immuno-oncologiques basés sur sa propre plateforme TriKE®, dédiée à la stimulation des cellules NK. Notre plateforme TriKE® est conçue pour stimuler et améliorer les capacités de lutte contre le cancer des cellules de défense naturellement présente chez le système immunitaire du patient. GT Biopharma a conclu un accord de licence mondial exclusif avec l'Université du Minnesota pour développer et commercialiser des thérapies utilisant la technologie TriKE®. Pour plus d'informations, veuillez consulter le site internet gtbiopharma.com.